
Fra:                                                           Kristin Siem Utne
Sendt:                                                      torsdag 17. november 2022 14:16
Til:                                                             'marit.louise.lindholm@banenor.no'
Kopi:                                                         Elise Alfheim
Emne:                                                      Uttalelse fra Bane NOR til kommuneplanens arealdel
 
 
Hei – setter deg på mottaker på denne siden det er du som skrev høringsuttalelse til Bærum kommune. 
Fint om du legger mailen inn i riktig sak hos dere. 
 
Det vises til arbeid med kommuneplanens arealdel her i Bærum kommune. Vi har nå oppdaget at 
tidligere innspill fra dere i Bane NOR ikke er oppsummert skriftlig og kommentert i saken. Dette beklager 
vi, men understreker at dette ikke betyr at vi ikke har vurdert innspillet deres. Følgende vurderinger ble 
lagt til grunn for planforslaget:

 Nåværende og fremtidige jernbanelinjer er lagt inn med linjesymboler og/ eller arealformål i 
plankartet. 

 30 metersgrensen fra jernbane gjelder uavhengig av det som står i kommuneplanens 
bestemmelser – denne er derfor ikke gjengitt i kommuneplanens bestemmelser.  

 Forhold rundt parkering, mikromobilitet osv er både søkt ivaretatt i forslag til føringer og/ eller 
er såpass detaljerte at det må løses konkret i den enkelte reguleringssak. 

 Angående punktlighet og fremkommelighet – det er lagt inn som et oppfølgingspunkt at 
kommunen må lage en fremkommelighetsstrategi for buss. 

 Dimensjonering og utforming adkomst til/ fra stasjoner blir for detaljert å løse i 
kommuneplanens arealdel. Må løses i reguleringsplaner. 

Dersom dere ønsker det, kan vi godt ta et møte å gjennomgå dette. 
 
Med vennlig hilsen
 
Kristin Siem Utne
Overarkitekt/ arealplanlegger
Områdeutvikling
Plan- og bygningstjenesten
Bærum kommune
 


